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DATUM 24-11-2015 

AAN Leden van Statencommissie MME 

VAN J. Verbeek-Nijhof 

DOORKIESNUMMER 030 258 3514 

ONDERWERP Maatregelen sociale veiligheid OV Amersfoort 

 

Geachte leden van de Statencommissie MME, 

 

Ik wil u graag informeren over de voortgang van de acties met betrekking tot de sociale veiligheid in het  OV in 

Amersfoort en helaas moet ik daarbij melding maken van nog een  incident waarbij een steen naar een bus is 

gegooid in Amersfoort.  

 

Helaas is in de avond van 23 november, wederom een incident met betrekking tot sociale veiligheid geweest in 

Amersfoort. In de wijk Liendert, waar ook het incident van begin oktober heeft plaatsgehad, is er een steen 

gegooid naar een bus. Daarbij is een ruit gesneuveld, maar niemand is gewond geraakt. Connexxion heeft 

aangifte van het voorval gedaan bij de politie en gevraagd om extra surveillance. Connexxion zelf zet extra 

medewerkers Service en Veiligheid in op de betreffende buslijn in de avonduren. De bus is uit de dienst gehaald, 

maar de dienstregeling is verder niet aangepast. Betreffende bus rijdt op de lijn waar het streven is de proef met 

de buitencamera’s te gaan doen. 

 

Als gevolg van twee incidenten begin juli en begin oktober, waarbij stenen zijn gegooid naar buslijn 5 en 6 in 

Amersfoort, heb ik gesproken met de gemeente Amersfoort en Connexxion. Ik heb u hier eerder over 

geïnformeerd in de beantwoording van de schriftelijke vragen van verschillende fracties. Er zijn afspraken 

gemaakt met Connexxion over het zo spoedig mogelijk treffen van maatregelen. Na het incident van 23 november 

heb ik opnieuw met Connexxion gesproken. Twee maatregelen worden op dit moment uitgewerkt: 

 

1. Plaatsen van buitencamera’s op stadsbussen in Amersfoort. 

We hebben met Connexxion afgesproken dat we een pilot gaan doen met buitencamera’s op de bussen. 

Connexxion heeft dit voortvarend opgepakt en is deze pilot aan het uitwerken. Omdat er voor zover bekend 

nog geen ervaringen zijn met een dergelijke pilot en er nog geen camera’s zijn die specifiek zijn ontworpen 

voor dit type toezicht, heeft Connexxion voorgesteld een proef te willen doen met verschillende typen 

camera’s.  

Op dit moment is Connexxion eerst de juridische kant van de buitencamera’s aan het onderzoeken, omdat 

ook privacybescherming een belangrijk thema is hierbij en de pilot binnen de wettelijke kaders moet vallen. 

Zodra dit op een goede manier is uitgewerkt kunnen we zo snel mogelijk met de pilot aan de slag gaan.  

 

2. Delen van data over incidenten met politie 

Zowel Connexxion voor de streekvervoerconcessie, als Qbuzz voor de U-OV concessie zijn gestart met het 

intern afhechten van de datadeling. Interne procedures voor het vastleggen van incidenten worden nu 

aangepast. Op de werkvloer is er contact met politie Midden-Nederland geweest en men is enthousiast over 

de maatregel. Op korte termijn vindt op hoger niveau overleg met de politie en vervoerbedrijven plaats om 

de datadeling te formaliseren en de afspraken vast te leggen in een convenant. Bij het incident op 23 

november is direct door de politie extra surveillance ingezet in de betreffende wijk en bij de bushaltes.  

 

 

Ik houd u van de voortgang van de invoering van de maatregelen door de vervoerder(s) op de hoogte. 


